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Raadsplein info/debat Raadzaal 
 
Vergadering d.d. 29 januari 2018 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 21.00 
Voorzitter Dhr. H. Schippers 
Griffier/secretaris Mevr. M. Zweers 
  
 

1.a. Opening (19.30 - 19.35 uur)  
De voorzitter opent de vergadering.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

2. Informatieronde  
3. Opheffing scholen Ridderspoor en Veldboeket (19.35 - 21.00 uur)  

Op 18 januari 2018 heeft de raad een raadsvoorstel van het college ontvangen over de 
opheffing van de basisscholen Het Veldboeket en De Ridderspoor. Op verzoek van de 
fractie van de SP is dit onderwerp geagendeerd voor een informatieronde. De raad zou van 
OOZ en de medezeggenschapsraden van beide scholen graag een toelichting willen op de 
(totstandkoming van het besluit tot) sluiting van de scholen en de gevolgen hiervan voor de 
scholen, leraren, leerlingen en ouders. Voor deze informatieronde zijn OOZ en de 
medezeggenschapsraden (zowel docent- als oudergeledingen) van beide scholen 
uitgenodigd. Namens OOZ zijn dhr. de Wit (College van Bestuur) en mw. Griffioen (directeur 
De Ridderspoor) aanwezig. Namens de MR van Het Veldboeket zijn dat mw. Pol-Leeuw 
(voorzitter), mw. Hobbelin en dhr. Rubingh. De MR van De Ridderspoor wordt 
vertegenwoordigd door mw. Van Soldt-Huis, mw. Ophoff en mw. de Haan-Rutjes. 
Vanuit de fracties worden met name vragen gesteld over het doorlopen proces, met het 
bijbehorende tijdpad, en de keuzes die hierin zijn gemaakt door in het bijzonder OOZ. 
Daarnaast is een groot deel van de vragen specifiek gericht op de communicatie tussen 
OOZ en de scholen en medezeggenschapsraden, de communicatie tussen OOZ en de 
gemeente en de communicatie tussen de scholen en ouders. Ook wordt gevraagd naar de 
consequenties van het langer openhouden van de scholen.  
In hun beantwoording van de vragen geven zowel OOZ als de medezeggenschapsraden 
aan dat men na het proces dat in de afgelopen periode is doorlopen niet de wens heeft om 
de scholen nog een jaar langer open te houden. De inzet is om leerlingen en hun ouders op 
een zo goed mogelijke manier te begeleiden in het vinden van een nieuwe school vanaf het 
volgende nieuwe schooljaar. De meeste kinderen hebben deze inmiddels gevonden. Ook 
docenten worden zoveel mogelijk gefaciliteerd en begeleid in het vinden van een nieuwe 
werkplek. De wethouder geeft aan dat hij gezien de wettelijke regels geen mogelijkheden 
ziet om de scholen al vanaf het nieuwe schooljaar op te heffen, daarvoor kan het 
besluitvormingsproces niet meer op tijd worden afgerond. Het uitgangspunt moet daarom nu 
vooral zijn hoe de consequenties hiervan op een goede manier kunnen worden opgevangen. 
Er zal praktisch gekeken moeten worden naar waar de leerlingen, ouders en docenten het 
meest bij gebaat zijn. Tenslotte geeft de wethouder aan dat er een goede dialoog is met het 
onderwijs, maar dat het in het kader van partnerschap wenselijk is dat ook informatie en 
afwegingen rondom mogelijke sluiting van scholen met de gemeente gedeeld wordt.  
De voorzitter constateert aan het eind van de bespreking dat er geen vragen meer zijn van 
de zijde van de fracties en dat er veel besproken is over dit onderwerp. Hij dankt de 
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aanwezigen voor hun inbreng en vraagt de woordvoerders van de fracties of nog een 
debatronde nodig is of dat de beslisnota rechtstreeks naar de besluitvorming kan. Het 
overgrote deel van de fracties geeft aan over voldoende informatie te beschikken om een 
besluit te nemen. Het voorstel zal dan ook op de agenda van de eerstvolgende 
besluitvormingsronde geplaatst worden.  

4. Sluiting (21.00 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.10 uur.  
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